
    1. We welcome all first-time visitors to EFCOC. 
  2. Our church will have a sending off ceremony today for Elder Ruey 
      Lai, who is going on a one-month trip to the Mennonite hospital in     
      Taiwan. Please keep him in your prayers. 

    3. The Pastoral Search Committee met on both 5/4 and 5/11, and they 
        decided to invite candidates to preach in June. They also be making an 
        advertisement for new candidates in the “Trumpet” periodical. 
    4. If you did not pick up your Mothers Day gift last Sunday, please go to    
         the library today to get it. 
    5. China suffered a terrible earthquake last week, and over 19,000 people 
        died. Please pray for the people there. And if you would like to donate      
         to the relief efforts, please make a check out to EFCOC, and note  
         “China earthquake” in the memo line. Our church will collect the  
         donations and send it out for you. 
    6. On May 25th, our youth group will be having a sleepover. Guys will be  
        staying at Joshua and Justin’s,  and girls will be at Samuel and Joana’s. 
        We’ll be leaving from church right after lunch, so bring your luggage  
        With you, along with $10 for dinner and breakfast. We’ll be done before  
        lunch on Monday. If you have any questions, talk to Nathaniel or Brian. 
   7. This year’s Graduation Banquet will be on 6/28 at the Embassy Suites     
       in Santa Ana, CA. Tickets will be on sale beginning 5/25. the cost will  
       be $30 for dinner, but free for everyone who is graduating from 6th,8th,  
       12th grade or college. Please join us to celebrate our graduates and  
       share in an evening of fun and fellowship. 
   8. In July, all current 6th graders will be joining the English congregation,  
       and the preschoolers will join the children’s church and Sunday School. 
   9. Missions Trip applications are due today. The trip to Flagstaff  
       will be 7/26 to 8/1. If you are interested or would like more details or an 
       applications, please talk to Pr. Gabe.  
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● 主日崇拜程序 / Worship ●
English 10:00 am 

 
Worship & Praise 

Prayer 

Scripture Reading 

Ruth 3:1-5 

Sermon 

Pr. Barber 

“A Knight in Shining Armor” 

Offering 

Announcements 

Doxology & Benediction 

台華語聯合 10:00am 
宣召 

敬拜讚美 
代禱及主禱文 

讀經: 徒 10:34-36, 羅 2:9-11 
加 3:28, 彼前 1:17 

獻詩 
證道: 晏奎文長老 

從神不偏待人來看神的福音策略 
詩歌回應: #377 

興起為耶穌 
差派禮 

  奉獻禱告 
   歡迎/報告 
  頌榮/祝禱 

 

 
 

奪標年-直奔標竿、迎接挑戰/ The Year Of Winning 
Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge 

榮譽牧師(Pastor Emeritus )：周淑慧(Pr. Chou) 
牧師(Pastoral Staff)： Pr. Gabe Barber 
地址(Add.)：10750 Lampson Ave.     
                    Garden Grove, CA 92840     www.efcoc.org 
電話(Tel)：714-534-5531(辦公室)       Fax: 714-534-2264 
 



 台語部

Taiwanese 
華語部

Mandarin 
英語部 
English 

兒童部 
Children 

9:30 
AM 

主日學 
Sunday School 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

11:00 
AM 

禮拜 
Worship 

主日學 
Sunday School 

主日學 
Sunday School

主日學 
Sunday School

 
上週人數及奉獻     Last Week Attendance & Offering 

 主日學 Sunday School  
      
 禮拜 Worship  
 251 
 全部禮拜人數                         Worship Total 251 

 經常費 General Fund $5,597.00 
 

  其他奉獻 Other Offering  
 宣道 / Mission  愛心 / Love $20.00
 建堂 / Building  感恩 / Thanks 

 上週奉獻共計 Last Week Offering Total $5,617.00
 該月累計 Accumulation for the Month $12,921.10

 該月預算 Budget for the Month $43,846.15
今日招待及司會 Today’s Ushers & Presiders 今日領詩 
 武永齡        陳瓊枝  Elaine 台華 洪文鸞 
  Norman Hannan 鋼琴 劉淑琳 
 田英康                      

 
H. Ming Cheng 

值星 林福明 

下週招待及司會    Next week’s Ushers & Presiders  
             孫克讓         王冬玲      Simon  
  Mathew Samuel 午餐 Lunch   
                       賴瑞珍                   Pouger Ann 今日    詩班 

   下週 雅歌 
下週証道       Next Week’s Preachers 巡邏 Playground

 陳愛光牧師 Danny Lee 今日 粟匡理 

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。 
【差派】本會今天差派賴瑞珍長老回台灣在花蓮門諾醫院宣教一個

月，願神引領他。 
【入會】小會通過黃幸雄，武永齡夫婦入會。歡迎他們成為本會的會

員，願神祝福他們的服事。 
【母親節禮物】上週沒有拿到禮物的主婦，請親自速到圖書室領取，

禮物所剩不多，送完為止。 
【聘牧委員會】聘牧委員已在5/4，5/11下午召開會議。準備邀請外來

講員在6月證道；另一方面，預備在”角聲” 刊登廣告。 
【成人主日學】5月：詩篇與人生，6月：自我的認識與成長，劉王仁

美師母主講，台華語分開上課。內容如下：6/1 認識自己在基督裡

的地位，6/8 塑造生命的讀經，6/22 建立健康的人際關係，6/29 數
算年日得智慧心，請務必參加。 

【畢業生晚會】6/28，6pm，在Santa Ana的Embassy Suites舉行。今

年自小學，初中，高中，大學畢業者免費。門票$30，可於 5/25開
始購買。 

【英語部】若要參加英語部 7/26 至 8/1 到 Arizona 的 Flagstaff 之短    
    宣者，請於今天報名。欲知詳情，請向巴傳道詢問。 

【兒童部】7 月份起，六年級的孩子將開始參加英語部的成人崇拜，    
    pre-school 升上來兒童主日學。 
【長輩會】住在 Cerritos 附近的長輩需要有人接送參加週三長輩會，    
    若您有感動願意作此服事，請與教會辦公室連絡。 

【賑災】上週中國四川省大地震，傷亡已達數萬人；請為此禱告求神    
憐憫。若願捐款救助，支票抬頭 EFCOC 左下角請寫賑災，由本會   
匯集送出。 

【肢體消息】a.5/16-6/16顏明誠夫婦海外宣教，行程緊密，請為身體

健康，出入安全，多人得救，心靈得激勵代禱。並為陵雲母親的照

顧及醫療代禱。b. 秋苑的左手右腳仍然傷痛，求神賜給醫師智慧診

斷。c. 余存仁牧師的女兒Melissa尚在高燒中，請繼續代禱。 


